
Ny skytehall under planlegging 

Anlegget har vært under planlegging i 2021. Målsettingen er at anlegget skal være ferdigstilt i 2025 

hvis alt går som planlagt. 

Norges Bueskytterforbund ved generalsekretær Jan Roger Skyttesæter og president Steinar 

Risinggård hadde første møte med initiativtagerne 30.06.21. 

På vegne av forbundet har vi sagt oss interessert i å bruke anlegget til trening høst, vinter og 

vår for landslagsskyttere. Ett avsatt område som er påtenk bueskyting, er 100 meter langt, 30 

meter brett og med en takhøyde på 6 meter som vil være ideelt med tanke på samlinger for oss. 

Annen bruk kan også være aktuelt, f.eks. NM innendørs. Anlegget vil få innendørsavstand på 

opptil 200 meter. Det bør holde for oss. 

Anlegget vil få like stort fotavtrykk som Vikingskipet på Hamar. Pr. dato ser det ut til at 

anlegget vil bli bygd i 3 etasjer. 

 

Geografisk plassering 

Anlegget forventes plassert i Mysen ved Scandic Brennemoen.  



2 millioner innbyggere når anlegget innenfor 75 minutters kjøring. Tomten er ferdig regulert. 

Vi har følgende kontaktpersoner i dette prosjektet 

Prosjektleder er Erik Unaas. Erik sitter i styret i Norges Idrettsforbund. Han har vært 

lokalpolitikker i 30 år. Herav ordfører i tidligere Eidsberg kommune i perioden 2011–2019. 

Han sitter også i fylkestinget. 

Magne Østby representerer Indre Østfold sportsskyttere. Han har deltatt i planleggingen av den 

nye hallen. Magne har en rekke roller i norsk næringsliv. 

Skytehallen skal primært dekke følgende behov 

Trening og konkurransehall for Norges Skytterforbund 

Trening og konkurransehall for Norges Bueskytterforbund 

Treningsanlegg for politiet og forsvaret 

Øvrige aktivieteter 

Andre idretter, messer, konserter 

Hallen vil få så mange lokaler av forskjellig størrelse at det vil være mulig å arrangere flere 

aktiviteter på samme tid. 

 

Andre lokaliteter 

- Møterom 

- Kafé 

- Overnattingsrom for utøvere 

- Butikklokale for skyteutstyr etc. 

- Innendørs parkering 


